

Inspection of ETCS Engineering Data

Inspection of line specific data during project implementation

Quality Assurance through Extensive Inspection of Engineering Data

As part of the project implementation the ETCS data engineering acts as a connector between generic product and specific application. Ramboll ICB offers you an independent and high-quality inspection aiming for quality assurance of ETCS engineering data.

Our services in detail:

- Thorough check of basis information
- Inspection of the engineering data against input documents
- Inspection against engineering rules
- Plausibility check

Make use of our many years of experience in applying different measures, methods and tools within international railway projects to assure the quality and the schedule of your ETCS data engineering.

As Inspection Body our experts ensure with

- Precision
- Accuracy
- Reliability
- Independence
- Impartiality

inspections and assessments for mobility solutions in international transportation systems.



Safety that moves you



Inspektion ETCS Projektierungsdaten

Inspektion streckenspezifischer Daten bei der Projektrealisierung

Qualitätssicherung durch umfassende Prüfung von Projektierungsdaten

Als Bestandteil der Projektumsetzung ist die ETCS-Projektierung das Bindeglied zwischen Ihrem generischen Produkt und der spezifischen Anwendung. Ramboll ICB bietet Ihnen eine unabhängige und qualitativ hochwertige Inspektion, mit dem Ziel, die Qualität der ETCS-Projektierungsdaten zu sichern.

Unsere Leistungen im Detail:

- Vollständigkeitsprüfung der Grundlagen
- Inspektion der Daten gegen die Eingangsdokumente
- Prüfung gegen die Projektierungsregeln
- Plausibilitätsprüfung

Nutzen Sie unsere langjährige Erfahrung in der Anwendung unterschiedlicher Maßnahmen, Methoden und Werkzeuge in internationalen Bahnprojekten zur Qualitäts- und Terminalsicherung Ihrer ETCS-Projektierung.

Als Inspektionsstelle gewährleisten unsere Spezialisten mit

- Präzision
- Genauigkeit
- Zuverlässigkeit
- Unabhängigkeit
- Unparteilichkeit

Inspektionen und Bewertungen für Mobilitätslösungen in internationalen Verkehrssystemen.



Sicherheit die Sie bewegt

